
VMČ č. 5 -Trnava JUH 

 

Termín: 30.6.2022 

Miesto- Denné centrum na Limbovej ulici 

 

Členovia: Poslanci 

Mgr.Stanislav Hric (predseda)-prítomný 

Mgr.Magdaléna Eliášová-prítomná 

Mgr.Tatiana Vavrová-prítomná 

Mgr.Rastislav Mráz-prítomný 

Ing.Adam Peciar-ospravedlnený 

 

Neposlanci: 

PhDr.Richard Brix, PhD.- ospravedlnený 

Bc.Vojtech Hlavna-ospravedlnený 

Mgr.Michal Kováč, PhD.-prítomný 

Ing.Matúš Galia-prítomný 

Miroslav Pavlík-prítomný 

Výbor je uznášaniaschopný. 

 Program 

1. Otvorenie 
2. Informácia v súvislosti so zmenou účelu užívania materskej školy na Narcisovej ulici 
3. Informácia z predchádzajúcich zastupiteľstiev  
4. Rôzne 
5. Záver 
 

 

BOD 1-2 Predseda Mgr. Stanislav Hric, otvoril rokovanie VMČ. Privítal PhDr.Evu Nemčovskú, 

viceprimátorku mesta. Bola prizvaná kvôli zmene účelu užívania MŠ Narcisová.  

Viceprimátorka vyjadrila obavy z reakcií rodičov, ide o citlivú tému, ktorú má  mesto záujem 

komunikovať s predstihom. Dôvody na postupné odstavenie materskej školy: 

-z Plánu obnovy by mesto mohlo zriadiť Zariadenie opatrovateľskej starostlivosti pre seniorov 

-areál Narcisovej je ideálna lokalita vzhľadom na tiché prostredie a výmeru, v súlade s predpokladaným 

znením výzvy, ktorá nedovoľuje novovybudované zariadenia v blízkosti jestvujúcich. 



- budova škôlky je podľa statikov do budúcnosti nevyhovujúca-do prerábky by sa museli vložiť veľké 

investície, vhodná asanácia budovy 

- škôlka má 2 triedy-kapacitu 44 detí (15 predškolákov, ktorí by sa presunuli budúci rok do školy).  

- do škôlky spádovo pripadá len 19 detí, ostatné patria pod iné materské školy. 

- najbližší školský rok pre danú materskú školu spádovo pripadá 15 detí.  

Ostatným rodičom budú prednostne ponúknuté iné škôlky- prevažne MŠ Gorkého, MŠ Vančurova. 

Viceprimátorka nás oboznámila, že v budúcnosti bude 120 nových miest na Spojnej ulici a 5 tried na 

Mozartovej ulici. V súčasnosti je každý rok neuspokojených cca 200-300 žiadateľov o škôlku s deťmi od 

3-6 rokov. 

Poslanec Mráz namietal proti zlému stavu škôlky. V budove bol osobne, viedol rozhovory so 

zamestnancami. V škôlke je vybudovaná nová strecha, kotol, kuchyňa, záchody. Je o ňu záujem, na 

zápise bolo 29 detí (zobrali 14). 

Na stretnutí sa zúčastnili aj dvaja rodičia zo škôlky, so zrušením nie sú stotožnení. Presun na Vančurovu 

alebo Spartakovskú sa im zdá ďaleko, o presun na Gorkého tiež nejavili záujem.  

VMČ vyjadril názor, aby mesto hľadalo inú lokalitu. V dobe, kedy je počet miest v škôlkach 

nedostačujúci, treba hľadať iné riešenie, ako rušiť MŠ.  

Výbor neodporúča zastupiteľstvu zmenu účelu  užívania MŠ (5 členov hlasovalo proti,  1 sa zdržal-, 1 

bol za) 

 

BOD 2 - Informácia zo zastupiteľstiev – neschválenie zmeny územného plánu firme DUPOS atď. 

BOD 3 – Rôzne 

Požiadavka VMČ- osloviť Trnavskú Teplárenskú spoločnosť (v súčasnosti MH Teplárenský holding a.s., 

aby sa potrubie v zelenom páse zakopalo pod zem. ) I keď sa v rámci dobrovoľníckého čistenia, časť 

čiernej skládky odstránila, problém s odpadom za potrubím je dlhodobý a neriešený. Zakopaním 

potrubia pod zem, by sa tento problém odstránil. 

Požiadavka VMČ na stavebnú komisiu- aká je budúcnosť Zeleného pásu. Do rozpočtu by sa mala 

zahrnúť projektová dokumentácia na danú lokalitu.  

Požiadavka VMČ- osloviť bývalých vlastníkov pozemku zeleného pásu so žiadosťou, aby mesto mohlo 

umiestniť na pozemok bežný mobiliár-lavičky, altánok.  

 

Na stretnutí VMČ sa zúčastnili aj zástupcovia bytovky na Tamaškovičovej 6, kde je 32 bytov a iba 21 

parkovacích miest.  

Požiadavka občanov v zastúpení pána Križana- zamedziť parkovanie áut alebo vymedziť vyhradené 

parkovanie alebo zákaz vjazdu. Obavy z parkovania áut z nemocnice, kde sa od 1.7.parkovanie 

spoplatnené (prikladáme aj list obyvateľov)  



Požiadavka VMČ- návrh statickej dopravy na celú Tamaškovičovu a prípravu na rezidenčné parkovanie 

v tejto lokalite. VMČ odporúča, dokiaľ sa situácia definitívne vyrieši, osadenie dopravnej značky, 

vyhradené pre rezidentov.  

Požiadavka VMČ-  Vzhľadom na upustenie od výstavby kruhovej križovatky Bratislavská -Nerudova 

navrhujeme doplniť samostatný pruh pre autá odbočujúce doprava z ulice Nerudova na Bratislavskú 

cestu. (poslanec Mráz) 

 

Požiadavka VMČ- neposlanec pán Kováč na Ulici Generála Goliana  1.-17. doplniť značku zákaz vjazdu 

do opačného smeru prípadne spomalovač (foto priložené) 

Vysvetlenie: Označenie jednosmernej ulice je iba na zvislej dopravnej značke pri vjazde do vnútrobloku. 

Ľudia, ktorí tak vo vnútrobloku zaparkujú (často vrátane vozidiel polície) veľmi často vychádzajú do 

protismeru, keďže človek, ktorý zaparkuje vo vnútrobloku a odchádza po nejakom čase nemá iné 

upozornenie, že ide o jednosmernú ulicu. 

Riešením by mohlo byť napr. umiestnenie značiek zákazu vjazdu aj na zadnú stranu dvoch iných zvislých 

dopravných značiek, ktoré sú vo vnútrobloku (modrou farbou na mape), alebo doplniť vodorovné 

značenie smeru jazdy priamo na cestu. 

Zároveň vo vnútrobloku z chodníka na úrovni Gen. Goliana 7-8 je prechod smerom na chodník na 

druhej strane, ktorý často využívajú aj deti, no nie je nijako vyznačený. Na tomto mieste by bolo vhodné 

buď umiestnenie spomaľovača alebo iné vhodné riešenie (ružová farba v legende). 



  

  

  



  

 

 



Požiadavka VMČ – (Martin Kováč) oprava rozbitého chodníka pri Gen. Golaiana 20 – na fotoprílohe 

(oranžový bod na mape v predchádzajúcom podnete): 

 

 

 

Požiadavka VMČ- Žiadame vykonať vyčistenie chodníkov malým zametačom ako aj odburnenie 

chodníkov: Tamaškovičova, Mikovíniho, Kozácka sídlisko Linčianska (poslankyňa Vavrová) 

 

Požiadavka VMČ- na Ulici Coburgova smerom k lávke- skladisko nákladných pneumatík- preveriť či 

ide o mestskí pozemok, prípadne osloviť majiteľa, aby si neporiadok odpratal.  

 

Požiadavka VMČ - na podnet obyvateľov z Nerudovej ulice a priľahlých záhradiek žiadame vyzvať 

vlastníkov pozemkov, viď príloha, o údržbu pozemku (pokosenie) Obyvateľov obťažujú poletujúce 

alergény z tejto lokality.  

 

Požiadavka VMČ -  Žiadame nastaviť sklopené zrkadlo na križovatke ulíc Jasná a Stredná.  

Požiadavka VMČ – na ulici Markovičova pripraviť pravidelný orez stromov. (poslanec Hric) 

 

Bod 5- Záver 



Na záver Tatiana Vavrová predstavila výboru návrh na doplnenie hracích prvkov a presun oplotenia v 

mieste spádového ihriska Limbová.  


